
RĄDA GMINY

B!iETKów Protokól Nr vl/20l5
z sesji Rady Gminy Mietków

z dnia 27 kwictnia 2015 r.

sesję otworzyła Przert'odnicz4ca Rady Gminy Mietków }Ielena Ańymowicz słowami
,.ohvieram Sesję Rady Gminy Mietków,,. przywitała wsfystkich zebranych' na podslawie listy
obccności stwięrdziła quoum i przędstawiła porządek obrad:

1. Otwarcie Sesji.
' ' 1'rz1ięcie pl'oloknIu / popr/cd.1iei .e5.:
3' Podjęcie ucl'lrva.Iy w sprawie zmiany budżetu gminy na 2015 lok.
4' lodjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały o p1.Zystqpieniu do sporządfenia Zmiany

miejscowego planu zagospodaro\Ąlania pzestfennego w oblębie geodezyinym wawueńcuyce
w gninie Mietków

5' Podjęcie uohwaly rv sprawie wyrażenia zgody wójtowi na Zawalcie kolejncj umowy
dzielżawy po umowie Zawańej na czas oznaczony do 3 lat.

ó' Podjęcie uchrvały w sp.awie zasad usta]ania wysokości diet dla sołtysórt'
7- Podjęcic uchwaĘ w sprawie poboru podatków i opłat $' dlodze inkasa.
8. Wnioskii intcrpelacje radnych.
9' Sprawy rózne'
10. Zamknięcie sesji.

Przewodnicząca Rady Gminy N4ietków He1ena Ań1.rnowicz zarzqdziła głosowanie w spmwie
przyięcia porz4dku obrad'

Głosor,vało 13 ndnych _ oddano 13 glosów '.za'''
Pżewodnicząca _ stwieldziła' że polządek obrad został plzyj ęty jednogłośnie'

Ad 2.
Przewodnicząca Rady stwielduiła' Że ladni zapoznali się z protoko'lem z poprzedniej sesii Rady

Crrriny . Następnie pocldała pod głosowanie pŹyjęcie protokolu.

Głosowało 13 radnych _ oddano 13 g.Iosów,'za.,,
Pr.zewodnicząca s|wierclziła' żc pIotokół został pŹyj ęty jednogłośnie.

-' Ad 3.
Uchwala rv sprawie zniany buclżetu gnirry na 2015 rok.

Regina ofga _ skarbnik Gminy pŻedstawiła projekt rrchwały i rt1.jaśniła, ze są to pieniądze,
któtę gmina otrzymała na remont dróg dojazdorł'ych do gruntów ornych z Urzędrt
Marszałkowskiego w kwocie 210 tys' zł., ponadto Z t)'tułu spadków i dalowizn 10 lys. zł..
Z podatku dochodowego od osób prawnych 15 q's' zł. i dochody Ze złomowania samochodu
stlMackiego i drobnego mienia z dawnych fulrduszy sołeckiclr' Pieniądze te przeznacza się na
Iemont dlóg, zakupy w strażach pożarnych, ną rcmonty.świetlic 25 384 z1' omz na Clotacje na
dofinansowa ic zaclań lealizowanych przez stowaŹyszenia na terenie gmjny.

- Pżewodniczqca RG dodała' że sprawy te Zoslały przedyskutowane na posiedzeniu kornisji
Rady.

G}osowało 13 radlych otldano 13 głosów,,za'',
Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała została podjęta jęclnogłośnie-

^J  4 .
IJchwała W sprawic uchylenia uchwały o przystąpieniu do sporzqdzenia zmiany niejscowego planu
zagospodarowania plzcstŹennego w obrębie geodezyjnym Wawrzeńczyce w gninie Mietków

Adam Kozalowicz wójt Gminy _ wyjaśnił, że na początku roku podjęta fostała uchwała
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w splawie zmiany studiun uwarunkowań i kicrunków zagospodarowania przestrzennego
gminy Mietkó\ później zostala uchylona w zwiqzku z uwagani Wojewody. W nriędzyczasie
podjęta fostała uchwa:la w sprawio plzyst4picnia do sporzqclzenia zmiaoy miejscowego planu
Zagospodarowania przcstżennego w oblębie geodezyjnym Warrrzeńczyce w gminie Mietków
W zwiqzku z uchylcniern ucblvaly w sprawie zmiany studium' siłą zeczy musi być uclrylona
uchwała w sprawie miej scowego planu fagospodalowania wa\'v'r.ze ńczyc'

Proield uchwaly przedstawił Z-ca Przewodniczqcego Rady Gminy Andrzej Pietruszka
Głosowa.Io 13 radnych odclano lj głosów '.za''.
Plzewodnicząca stwjerdziła, żę uchwała została podjęta jednog.Iośnie.

Ad 5.
Uchwała w splawie wJlażenia zgody Wójtowj na zawalcie koleinej umow1' dzierżawy po umorł'ie
Zawań(ri na czas oznaczony do 3 ]at'

- Wójt Wyjaśnił' żc pŹedfużana jest umowa dzierŻawy dla dzielŻawcy, który dzierzawi działkę
od 20 lat.

Projekt ucltwaly przedstawił Z-ca Pr.zewodniczącego Rady Gnrirry _ AndŹej Pietruszka.

Głosowało 13 radnych oddano 13 głosów '.za'',
Przervodnicząca stwieldziła, że uchwa.ła Zosta]la podięta jednoglośnie'

Ad 6.
l]ch\Ą,ała W spBwie Zasad ustalania wysokości diet dla sołtysów.

Przewodnicząca RG . wyjaśnila, że sprawa diet została pŹedyskutowana na posiedzeniu
komisji Rady.

Projekt uchrł'ały przedstawił Ireneusz Słon]a Seketarz Gminy

Głosowało 13 r.adnych oddarro 11 g.Iosów ''za'.' 2 głosy ,,przeciw''
Przewodnicząca stwieldziła' żę uchwała Została podjęta Wjększością g'łosów.

Ad 7.
Uchwała uchwały w sprawie pobonr podatków i opłat w drodze inkasa.

. Sekrctalz Gmin1' _ wyjaśrri.I' Źe ta uch.Wała jest zwiqzana z uchwa]lą dotyczqca diet dla
sołtysów Uzgodnione zostalo, że w przypadku pŹyjęcia uchwały ustalaj4cej podqższon4
dietę ryczaltową' równocześnie zostanie Zniesio[a prowizja od poboru podatków. SoĄsi w
dalszym ci4gu są inkasentami, ale z tego tytułu nie będą otżymywać prowizji tylko
podwyższoną dietę.
Nastqpnie pżedstawjł projckt uchwały.

Głosowało 13 mdnycir - oddano 13 głosów '.za'',
Przewodniczqca stwierdziła, że uchwała została podj ęta j ednogłośnie.

Ad 8.
Wnioski i interpelacj e radnych.

- AndŹej Pietruszka Z-ca Przewodniczącego Rady Gminy zgłosi.l rłriosck o podział
obwodu wyborczego Nr 1 w Mietkowie na dwa mnieisze obwody - jeden: stróża,
wawTfeńczycę i Ujórv oraz drugi: Mietkóq Borzygniew, Mi]in i Piława'
Wniosek uzasadni.l tym' że obwód nr 1 obejmuje 7 miejscowości . tj ' 18 ] 0 w 1 borcow. obwód
nr 2 obejmuje 4 micjscowości - tj' 787 wybolców, a obwód nr 3 obejnruje 3 miejscowości tj'
551 wyborców
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Natomiast skład"v kon,isji rve \rszystkjch obuodach są jednakowe. st\ł'ierclził, źe poc1ział
obwodu r'rr 1 na dwa lnniejsze dalby szansę nir realną. spokojną pracę kon isjJ'

_ l. Słoma w1.jaśrrił jak wyglada splarva zmian rv podziale na obrvod'v głosorvania ocL shony
pr.alłncj z jednej stlon"v usta\ra mó\\'i' Źc ]{G ustala obr,vod1 a z dnrgicj stron'v ](iedy rada
nrusi rłprowadzić ̂ niany tzn' jeŻeli zlt,ienią się gtanice gminy. łlbo 1iczba nieszkaticórł'w
gninie lub w obwodzie' obwód powinien obejmować 500-3000 nrieszkar1có\Ą/. co u nas nie
jest pżeh.oczone. a]e jest dllŻa dyspr.oporcja. S1q.ieldzil, żc olzccznictrYa \łojewodóu.w tej
splawie rv cał,vm k'-.aju są róŻne jedni traktujq to tak, żc |ada może wprowadzić Zmiany ty1ko
na podsta\Ą.ie rvatun]<ćlrt lr.}'tnienion)'ch w Llsta\łie, a in11i. że na podstawic waNnków \ł'
ustawie, a]i: może też u irrn.vnr przypadktr' Nie zdecydorva1iśnry się na podjęcic uchrł.a]ly w
sprawie zrniany podzia|u gnirr-u* na oblvody przed wybor.anri Prezydenckimi ze rvzględu na
ryzyko uch'vlcniajcj przcz \\bjclł'odę' alc uu'ażam. żc tŹcba spr.]boNać po w-Yborach' Dlatego
jeżeli radni zdcc-r'drrją się na podzia'l tcgo otlrł.odu, sekre|aŻ ZobowiqZuie się do
prz!'gotowania ploiek1u uchwal}', ale należy sobie zdawać sprawę! ze D]oze b)'ć p].zez
rr'oj ervodę uc1r1'1ona'

- Wójt st\rierdził, że pzesłinką Clo tego, aby dokonać |akiego podziału była s}.tuacja 1v
rr''vborac1r samorzz1dorvyolr, kiedy urrra się przepelniła' \juaia\ Że przy rryborach prezydenla
tego problemu rrie będzie. a]e tą komisję obciąŻają w}bory sanorządolle i pa an1entame'
W zwiazku z tyn,i uzasa(lnione jes| podjęcie takiej uchwały'

Ad 9' spla\ĄT róZ]e.
A' Pielruszka - porusz)4 sprarr''ę pojcnrników na otlzieŹ użn'aną - poinfonrrort.ał' że
|ozlawia]ł 7 pani4' która w gninie zajn,tuje się gospodar.ort.aniem odpadanri komunalnymi.
svgna]izo\,!'ał |eż razcnl z paniq Sołt-vs Wójtowi i zgłaszał do firm1., któr.a rrstarviła pojenriki.
Pojelnniki są zdert'aslor,r'ane. obok pojemnikór,v 1ezy dużo worków i porozrzucana odzież'
PŹcd Wjelkanoc4 z M' Pacu]a Uporzqdkowa]i \ł.sz)'stko, alc z po\ł'rotem,jcst porozrł'alana
odzież. Pou.iedzial. zc rt'wkonał tvy telelbny c]o lirnry i jednego e-mai]a, ale nie ma żadne.qo
odzc\-u. Ploponuje zloż).ć to w magazynie ZGI( i zezłomorr.aó' Z fit.t,t,tą t,ie nra podpisanej
tlmo\łl'. jest t)'lko rnno\\,a ustna' U\Ą'aża' żc to nalcŻaloby Zgłosić do prokur.atur.y'
Wójt poirrforrnorva}, zc zosta|a podpisana un]o$'a Z inną fiIn]q, będzie rr'ięcej kontenerów bo
ilość ublań ślviadczy o t1r,n, Źe jes| pobzeba ustawiania takich konterrerórłr obccnc s4
ustawione \Ą'drodzc pori,iatort'ej' rrie r,viemy cz)'lnajf} zgodę o(l powiatu
Pue\łodniczqca RG zgłosjła' że są skargi mieszkańców na temat autobusó\\'- nie zirbierają
ludzi, ogr.aniczyli ilość kursórł., jeździ t-vlko .,Anjta''' MicszkaIicy ploszą o po]noc w tei
sprawie.
Jolanta Borecka - sohys r,vsi Mietków Zap}tala \ł, imicniu koleżanck i kolegól' sołtysów o
sprtrrvę obniżcnia dict'v Za nieobecność na Sesji RC' st\Ą'ieldzajqc. źe sołt)s ma pr.arvo' a nie
obolrjązek do udziału lv scsji' Niektórzy sołtysi pracują - nie 1na podsta$y pr.arvnej ab-v.
zrvolnić się z plac)'' Pari soltys narviazała do arĘ'ku]lu 7 Ga7ety sołecl(iei na temat dict
soł|vsórv z u.yrokt WSA lv'Ynika, Że jest |o bezpodstau'ne. Skoro tak, 1() sołtysi poproszą Sqd
Adrninistrtrcf ny o wldanic u,1'r'oku.
Ircncusz Słoma _ Sekrelarz Gr'niny powicdział' Źe u''jdział tcn artykuJ i kilka inn'vch. ale
sprawa ta dotycz)r czegoś inrrego, St$ieldził, że sołtysi nie majq obowiqzku Llczes1niczenia w
sesji. a]e i nie nają oborł'iązku dos|awania diety' wojewoda być noŹe uclryli tą uchwalę'
\rYroki dotyczq spraw kiedy sołtvsi są znuszani do udzialu, albo dietysq uzależnionc od
udziału rt' sesji.' Państrł,tl będziecie dostawać dietę i przepisy mówiq, że możc być
Z].óŻl1icowana' a $1ccz powi1]na i to nie jest nic Zlego' Dodał, że taka była idea ladnych i
prz!'goto\łany projekt uclrrr.aly nie jcst sprzcczny z prarł'em'Soltysi otrzymują dietę 495 Zł'
Czy są obccni na sesji czy nie. a ci co ljczestnicfą mają dodatkowo 55 zł'' to jcst jakby
naeroda dla aktvwniejszl'cl'r.
J' Borccka pz1pol,t,tniała ladnyn o ustaleniaclr' którc były bardzo rryraźne . 550 zł' i ulvaża,
Źe \\.tcdv nalcżaIo ustalić ' Źe będq potlącenia' bo to jest \łoLrcc soltysów nie w porzqdku.
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l. słona _ 1o była analogia radni tez rrrają potrącenia za nieobecrrość na sesji.
Paweł BoIgosZ. solt}'s u.si Donanicc zgłosił rvniosek o rryrobicnic nori,1clr picczątek dla
sołt-Ysów i saBlolza.]órv rvie jskich.
Ąnna Br.alika latlna zapytała o dlogę pr.zy Pani Makowieckiei w Domanicaclr kiedy
zostao i c lryczvszczone.
Wójt odpowiedfiał. że 1().jest clcncnt p|ac'v fitm1'. któla rtykonuje chodnik'
Eligiusz 1lladoll sołtys lvsi Mzrniórł'. kor4lstając z obecności Komendanta Policjj, z\łńcił
u\ragę. Że w Maniorłie sanochody jeŻdŻq z b' duŻ4 prędkościq i zr,vrócił się z plośbą o
zu.iększenie patto]i'
Ryszarc1 Lqcz Z-ca Przerłodniczącego w inrieniu sołtysa, r.ady sołeckiej i nrieszkańcórv
p1.osi o \rykonanic lcmontu dachu na ś$ietlicy rviejskicj, a takżc o \łycięcie lub prz)'cięcie
gałęzi dr.zerł.na cnentalfu w Proszkolvicac]] iManiolvie \Vielkim oraz rtrynianę słupów
dtelrrianyclr rve rł'si p1.Z.v posesji Pani Szircińskiej.jest zlanan1'.
Zrvrócił sie lórtniez do Koncndanta Po1icji z prośbą, aby częściej b,v.ly plzeplowadzane
konhole na clrodze Marriórv - Proszkorłicc' ponie\"M .jeŹdŹą załado{ane salroclrody
cięŹalo$e i niszc7ą drogę, która była ZIobiona do użJ'tku nieszkańcó\ł'.
J' Borecka. zrłtóciła się z pr.ośttą o naprart,ę cLachu i elert'acji na budyrku znajduj4cynr się z
t}'}u UPędu. który jest własnoścją gmin)''
KlzystofMazur Komcndan| Poslerlmku Policji w I(4taclr Wroclarvskic]r - poiulormorvał, żc
jest komendantcn od 1'5 roku' od Pani Skalbrik do\łiedział się przed scsj4 ' 2e plfyzncnL'
Po]icji 5 t)'s. z1', za co baldzo clziękuje' alc bior4c pod uwagę burzlirł'ą dyskusję, zdaje sobie
Spra\\ę. Źc o kaidq Zlotóu.kę jcst 'alka' KolniSariat \ł' Kątach wr' jest jednyrn z najrł'ickszych
konisa ató\ł'w Polsce . obejmujc 258 km krv' Jec]nostka od 2 lat Została zmniejszona o 6
osób. w 2014 i 2015 I' gmina K4ty Wr' Pzekazała na zakup samochodów l40 tys' zl. - jest na
stanie 7 samochodów rvt'vn15 Zlel.inanso\ł.anych przez MiG Katy \łrr'
Konendanl st\ł'icldzil. że Gmina Mietków jest spokojn)'ln obszarem. jeżeli ohodzi o
pŹcstqpczość. nie o intc|wencje . bo w oklesie lata nie ma dnia' aby radjolł'óZ nie jechał do
Bor.zygnierva i Proszkorvic, od Września codZicl]nie tef jesl kontlo]a bankonatll' Bardzo
istotnq splawąjest. że radiowozy do1inansorływane plzez saulorzqd1' nie podlcgajq kasowaniu
po 3.5 lataclr, jest to cz!'fuiik dodatni. żc Ź}nł.otność tych poiazdólv jcst rviqksza' To
dofinansort'anie samofządów jest 1() dodatkowapomoc'
Poinfonnowal równicż' Że Policjant Marcil] Kłek Został awansowany i ,jest \ł'akat
dzielnicou''cgo. który będzie uzupełrrion1' l lipca 2015 r'
Porviec]zirr]. Źc zostanq częściej wvsylane patrolc' nic codzien1ie do lvlaniowa !v Z$'iąZku Z
pfzeklaczanicn p|ędkości i do Maniorva Wielkiego rv zwi4zkn z pŹeladowallymi
cięŹarówkan,i. Stwier.dził, Źc rolnic'v nie są ścigani fbyt rygorys|ycznie, a]e.jeżi-]i dostanq
zgłoszenie, muszą Zat.cagouaó, poniewa,Ź rozmowy s4 rejcsll.owaDc'
Następnie podziękort'ał jeszcze ńz zzt przl,znanie 5 tys. z1. i za Zaproszenie nc sesję.
Porviedział. że codzjcnnie jesl \ł komisariacie ijest do dyspozycji' Obiecał' ie będfie blał
udział w sesji raz na k\Ą.arta]'
Przewodnicz4ca podziękowała konrendirntorłi i strviqrdzi}a, że przy skromnyn budżecie
gminy - 5 tys' zł' |ojest duŹo'
wójt odpo\ł.iedzial Da pvtania dach na śrtietlicy w Maniowie Wielkim _ B.)']łaniamy
rł'"lkonarvcę' 1ip"v na cmentalzu sukccs}$tie będą rrycinane' natoniast nie 1vie kiedy Taulon
W}'ruszy z kolejną W),]nianq słupów w Maniorvic Wielkim.
Obecnic naplawiany jesl clach na budynku nragazynowyn'i, a claclt na budynku gminnl'm, o
klórym mórł.iła Pani Sołtys i renont będzie baldzo kosz|o\\'ny, a]e będziemy poclejnorł'ać
dzialania w |ym kierunku' abv znalcźć śr.oclki na ten lemont'.
Przcrł'odlticząca RG _ poin|olmowala, żc na salijcst przcdstari,jciel lzb I{olniczych i zapytała
czy sq pytania do niego'
Mieczysław ]vla]ec przcdstawiciel Do1nośląskiej Izby Rolniczej _ po$'iedział, Źe kończy sję
kadencja izby, r'v r'naiu będą lłybot.y i kazdy t.olnik n1oże sta ować i głosujq 1eŻ tylko ro]nicy'
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Stwierdził' ie jest to forma samorządu Iolników i wafio brać udział w Ęm samorządzie.
Poinformował' że nie będzie staxtował w rych wyborach.
A. Brańka _ ztoizyła podziękowania na ręce wójta za w).remontowanie mieszkania w
Borzygniewie dla wielodzietnej rodziny z Domanic - w imieniu tej rodziny, swoim i Pani Joli
Popielskiej.
W zawiękl zw,1czerpaniem porządl.u obrad, Przewodnicząca RG - podziękowała wszystkim
i zamknęła Sesję słowami ,,Zamykam Sesję Rady Gminy Mietków''.

Nagmnie sesji Rady Gminy stanowi załącznik do plo1okołu'płyta CD.

Protokotowała:
Genowefa Chabzda

Przewp4I.|.cząca
naq!/Ęminv

uetenA Art)mowicz


